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20_年12月8日，肺炎出现在我们的视线中，疫情由此爆发，没有硝烟的战争由此拉开序幕。
On December 8, 20_, Wuhan pneumonia appeared in our sight, the epidemic broke out, and the war without gunpowder started.
刚听到出现不明肺炎传染病时，大多数人对此不屑一顾，不以为然地认为,这不过是一场小打小闹，掀不起风浪，但出乎全部人意料的是，这却是一场不逊于17年前SARS的天灾。
When they first heard of the occurrence of the unidentified pneumonia epidemic, most people were dismissive of it. They thought it was just a skirmish and could not lift the storm. But to everyone\'s surprise, it was a natural disaster no less than that of SARS 17 years ago.
20_年12月31日，武汉市卫健委正式发布通告,确定肺炎的发病原因与食用野生动物相关。
On December 31, 20_, Wuhan Municipal Health Committee officially issued a notice to determine the cause of pneumonia in Wuhan is related to the consumption of wild animals.
20_年1月18日，84岁老院士钟南山教授身先士卒，义无反顾地前往一线。经过钟南山教授一夜未眠的奋斗，终于确定了肺炎人传人的特性。各级部门正式进入一级戒严，才得以使病情未更进一步的恶化。而与此同时，来自天南海北的医护人员毅然放弃了除夕夜与家人团聚的机会，从全国各地奔赴而来,为病情的控制献上自己的力量。他们是逆行的英雄，星夜奔赴，众志成城，与时间赛跑,担起守护社会安定的脊梁。
On January 18, 20_, Professor Zhong Nanshan, an 84 year old academician, took the lead and went to the front line without hesitation. After Professor Zhong Nanshan\'s sleepless struggle, he finally determined the characteristics of people to people transmission of pneumonia. Only when the departments at all levels formally enter the first level of martial law can the condition not get worse. At the same time, medical staff from all over the country resolutely gave up the chance to be reunited with their families on New Year\'s Eve, and came from all over the country to contribute their strength to the control of the disease. They are retrograde heroes. They rush to the city through the night, unite as one, race against time, and bear the backbone of safeguarding social stability.
除夕之夜，全国各地人们沉浸在团圆的气氛中时，湖北，却是众生沉默。无数医护人员星夜不眠，奔波在战场;无数百姓守望家中，每一声长号声中，都在悲悼一个生灵的逝去。毅然执笔，寒夜寂寞，未敢忘国，一捧丹心，愿报华夏，纵然前方荆棘丛生，也愿提起手中笔，握紧心中刀，这无法阻挡我想要成为医生的愿望，未来，无论如何，我希望我在一线。
On New Year\'s Eve, when people all over the country are immersed in the atmosphere of reunion, Hubei is silent. Countless doctors and nurses go on the battlefield all night long, and countless people watch their homes and mourn the death of a living creature with every long trumpet. Determined to write, lonely in the cold night, never dare to forget the country, a handful of dedication, willing to report to China, even though there are thorns ahead, also willing to lift the pen in hand, hold the heart knife, which can not stop my desire to become a doctor, in the future, anyway, I hope I am in the front line.
医生，这个职业，无疑是承载了无数荣光的，这些荣光的背后，无不是一次次奋战最前线的浴血得来的，每一丝荣光都需要医生用生命的代价去维护。
Doctors, this profession, undoubtedly carries countless glories. Behind these glories, all of them come from the bloody battle in the forefront. Every glory needs doctors to maintain with the cost of their lives.
在前线的医生都在拼命和死神抢人，而我们每一个还未出现症状的人都应该保护好自己，尽量不出门，出门戴口罩，不要让新型肺炎继续传播，做到不信谣不传谣，这不单单是关乎个人的健康，还关乎着社会安定，国家安全 。我们要众志成城，抗击疫情。
Doctors on the front line are fighting for people with death. Everyone who hasn\'t had symptoms should protect himself, try not to go out, wear masks, and let the new pneumonia continue to spread. It\'s not only about personal health, but also about social stability and national security. We need to unite to fight against pneumonia.
武汉加油，祝愿武汉人民安然度过此关;中国加油，祝愿中国顺利度过此关!我们的心一直在一起，我们与你同在!武汉加油，等你赢了，我们一起吃一碗热干面!
Come on, Wuhan, and wish the people of Wuhan a safe passage; come on, China a smooth passage! Our hearts have been together, we are with you! Come on, Wuhan, and when you win, we will have a bowl of hot and dry noodles!
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假定你是李华，你的美国朋友Amy来信询问有关武汉新型冠状病毒（novel coronavirus）的情况。
请你给Amy回信，内容包括：1. 新型冠状病毒简况；2. 应对措施；3. 是否有信心战胜病毒。4.词数100左右；
可以适当增加细节，以使行文连贯。
Dear Amy,
It is so considerate of you to receive your letter inquiring about novel cononavirus in wuhan. I am writing to tell you about this.
Since the outbreak of an infectious disease in wuhan in December 20_, the Chinese government has decisively closed down the city to prevent the spread of the disease. At the same time, although cases have been found throughout the country, the Chinese people actively face it, together with wuhan to fight the epidemic.
At this particular time, we should go out as little as possible, isolated. If we go out, we must wear protective masks to prevent ourselves from getting infected. In addition, we should keep good healthy habits and keep our body clean.
As many Chinese say, “come on Wuhan^v^.
Yours,
Li Hua
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疫情持续开学无期，为方便同学备战高考，自主招生团队特搜集整理新型冠状病毒高考英语作文范文：投诉信——高价口罩乱象，供考生学习参考。
假定你是李华，在新冠状病毒肺炎疫情如此严峻的时刻，有少数不良商家以原价数倍的价格销售口罩。针对这一现象，老师让你们用英语给消费者协会写一封投诉信，作为今天的作业发到班级微信群里。
要点如下：1. 介绍自己，写信目的。2. 说明情况，表示气愤。3. 希望重视，尽快解决。
注意：1. 词数100左右;2. 可以适当增加细节，以使行文连贯。
参考词汇：
传染病，泛滥 epidemic
新冠状病毒 novel coronavirus
消费者协会 Consumers\' Association
To whom it may concern,
I am Li Hua, a senior school student. I am extremely sorry to disturb you, but I have to write a letter to convey my complaint and novel coronavirus epidemic is still tough and annoying. However, you can\'t imagine that a small number of businesses are so mean as to sell the face masks at an unreasonable price. It is said that it can be five times as high as the normal price. My classmates and I are burning with hope Consumers\' Association can give much attention to this. I\'d appreciate it if you can cope with it as early as you can.
Yours sincerely,
Li Hua
高考英语役情作文范文4
假定你是李华，你的英国朋友Leslie给你发邮件询问你在新型冠状病毒肺炎疫情期间是怎么度过。请你根据下列要点写一封邮件回复她。
1. 爆发时间；
2. 怎么度过；
3. 你的感受。
注意：1.词数100左右；2.可以适当增加细节，以使行文连贯；
参考词汇：
疫情 epidemic situation
新冠肺炎 novel coronavirus pneumonia
Dear Leslie，
I’m glad to receive your asked me to share with you what I’m doing in the epidemic are my experiences.
Since the outbreak of novel coronavirus pneumonia in Wuhan in December,20_,I have been staying at the one hand,I pay close attention to the epidemic situation through watching CCTV news or surfing the Internet;on the other hand I insist on only do I read classics, but also I have online courses given by my take exercise every day to keep with the disaster,many people including doctors,nurses and scientists act bravely and spare no effort to fight against are real heroes.
Thank you for your ’m looking forward to your reply.
Yours,
Li Hua
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39;t have to worry much. The important thing is to learn tocontrol your temper so that you may not do or say anything you’ll regret. Hereare three useful tips:
First, talk to someone you trust about how you feel. This is a good way ofletting your anger out without hurting others or yourself. Second, go outdoorsand play team games with your ftiends as physical exercise is an effective wayto get rid of anger. And third, remain optimistic about your future. Such apositive attitude towards life can be helpful in lifting your spirits.
I hope you&
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假定你是李华，你所在的山西国际学校要征集一封英文感谢信，以致意奋战在抗击新型冠状病毒肺炎第一线的医护人员，请你根据下列要点写一封信用于投稿。
1. 表达谢意；2. 个人感受；3. 表达信心。
注意：1.词数100左右；2.可以适当增加细节，以使行文连贯；3.开头语和结束语已为你写好。
参考词汇：流行病epidemic 疫情 epidemic situation 新型冠状病毒 novel corona virus
Dear Medical workers，
I am Li Hua,a high middle school student in Shanxi. I\'m writing to express sincere gratitude to you all for your devotion and sacrifice in this battle against the Novel Corona Virus.
In this epidemic, it is you who, despite the lack of equipment and the potential of infection, desperately rescue those infected but striving for life. It is also you who have shed new light on the virus with expertise to build up our confidence to defeat it. It is you who deserve all the admiration and love!
I can never express our thankfulness too much for your selfless contribution. It\'s widely believed that our joint efforts China will win the battle and make a quick recovery.
Good luck and stay well!
Yours sincerely,
Li Hua
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疫情持续开学无期，为方便同学备战高考，自主招生团队特搜集整理新型冠状病毒高考英语作文范文：看图写一篇周记，供考生学习参考。
Last week,in support of the battle against the novel coronavirus in Wuhan,my classmates and I initiated a campaign with the name “Lucky Money Plan”,which turned out to be worthwhile and beneficial. Learning from TV that the epidemic situation in Wuhan went bad to worse and that the protective facilities were badly needed, I really felt uneasy and depressed, determining to do my bit to cope with this worrying situation. After careful consideration,a good idea hit me that I could raise some money to purchase medical supplies for Wuhan.
Without delay,I posted my advocation letter named Lucky Money Plan on the school website,stressing the significance of the activity and calling on all my fellows to take an active part in to my amazement,all of them showed great interest and enthusiasm and donated all their lucky money,fully expressing their affection and their heart of love,which also explains the true meaning of the old saying “One in trouble,assistance comes from all directions”.Money having been collected,I ordered a wide range of medical necessities on the Internet,including protective clothing,masks,goggles and so express,these items were directly sent to a hospital in Wuhan.
A few days later,I unexpectedly received a telephone call from the doctor spoke highly of what we had done for them and for the people in Wuhan,saying our kindness and our support strengthened their determination to wipe out the virus and made them know they were not alone in this these words,I felt extremely excited as well as was convinced that we Chinese people,with the whole nation’s joint efforts,were sure to win this battle.
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1.假设你是李华，打算高考完7月去伦敦旅游一周，现在就此事发e-mail给伦敦的朋友Bob,主要内容：
2.询问当地的天气情况以及你要的准备的东西2.询问当地的景点以及收费情况
3.请Bob帮你在宾馆预定一个房间
4.询问Bob当地的法规以防出错。
Dear Bob：
How are you getting on recently ? I will have a seven-day trip to London this summer and I\'m writing to you for some information of London as well as your advice and help.
I\'d like to know the weather in July so as to take some proper clothes with me. And what necessities should I take for my trip? Also I\'d like to ask you to name some places of interest for me including the entrance fees in order that I can arrange my trip and have a budget in advance. If you have time then, I\'ll trouble you to book a single room in a hotel near your home. Its price should be ordinary , but there should be at least a computer in the room. I\'m sure I can communicate with the local people but I\'m afraid of making mistakes if I am not familiar with the low and rules there which may be foreign to my country\'s , so I have to trouble you ahead of time.
I would be more than glad if you could give me your earliest reply.
Yours, Li Hua
译文：你最近怎么样？
今年夏天我要去伦敦七天，我写信给你，想了解伦敦的一些情况，以及你的建议和帮助。
我想知道七月的天气，以便带些合适的衣服。我该带些什么必需品去旅行？还有，我想请你列出一些我感兴趣的地方，包括入场费，这样我就可以提前安排我的旅行和预算。如果你有时间的话，我可以麻烦你在你家附近的旅馆订一间单人房。它的价格应该是普通的，但是房间里至少应该有一台电脑。我相信我可以和当地人交流，但是如果我不熟悉那里的低级规定，我怕犯错误，那里的规定可能对我的国家来说是陌生的，所以我必须提前麻烦你。
如果你能尽早给我答复，我会非常高兴的。
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My weekendLast weekend，we took part in a picking activity. We drove from the school, and the farm was about 2 kilometers away from our school. When we arrived at the farm, there are all kinds of animals, green fresh vegetables and fruit trees in the farm. We were pided into two groups. One group was responsible for picking fruits, the other packed up the fruits. Time flying quickly, the activity was over. But it was a meaningful day, when we learn a lot form it. Through this activity, we know how hard the farmers are and how precious the food is. We should treasure the food planted by the farmers.
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假定你是李华，你所喜爱的Global Mirror周报创刊五周年之际征集读者意见.请你依据以下内容给主编写封信，内容主要包括： 1.说明你是该报的忠实读者
2.说明该报优点：1)兼顾国内外新闻 2)介绍名人成功故事
3.提出建议： 刊登指导英语学习的文章
注意：1.词数100左右，开头语己为你写好;
2.可以适当增加细节，以使行文连贯。
【优秀满分范文】
Dear Editor-in-Chief,
Congratulations on the 5th anniversary of Global Mirror!
I’m a regular reader of your newspaper. I like it so much that I hardly miss any copy.
There are many advantages of Global Mirror. Firstly, Global Mirror covers both national and international news. By simply turning the pages, I can know all important things that have happened both home and abroad. Besides, the success stories of world-famous people are also attractive to me, which help me learn a lot from them. In a word, thanks to Global Mirror, we are well-informed and keep up with the changing world.
As a young student, I wish that I can be a master of English language. Therefore, I suggest that Global Mirror provide articles about English learning for us.
Finally, I hope that Global Mirror will become more and more popular. Thank you for your time!
Sincerely yours,
Li Hua
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I\'ll never forget the person who helped me The person I shall never forget is my junior high English teacher, Linda. She speaks beautiful English and she\'s very kind and friendly. She helped me a lot in my English learning. She always encouraged us to practise more. We often did pair work, group work, discussions and reports. She also brought us a lot of really nice English songs and chants. We never found it boring to learn English. As a result, I made great progress in English. What\'s more, I really enjoy learning English. I\'ll never forget Linda who helped me in my English study and I\'ll try to help others as much as I can like Linda.
我永远不会忘记曾经帮助过我的人，我永远不会忘记的是我的初中英语老师，琳达。她说漂亮的英语，她非常友好和友好。在我的英语学习中，她帮助了我很多。她总是鼓励我们多练习。我们经常做对工作，小组工作，讨论和报告。她也给我们带来了很多非常好的英文歌曲和歌谣。我们从来没觉得学英语很无聊。结果，我在英语上取得了很大进步。更甚的是，我真的很喜欢学习英语。我永远不会忘记在我的英语学习上帮助过我的琳达，我会尽我所能地帮助别人，就像琳达。
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今天，我们的英语课堂上，进行了一次意想不到的小考。说是意想不到，那是因为英语老师事先根本就没有下达这方面的通知，所以，我毫无准备，简直就是措手不及啊！
在慌乱的准备之中，我脑海里立即努力的回忆着英语单词的有关符号，还好还好，有些单词信息我很快就从记忆深处之中搜寻出来，有的虽然依稀模糊，但经过一番苦思冥想，我还是能相信自己应对这次考试的。
所以，我立即来了精神，做好一切准备工作。
据英语老师说，我们这次英语考试有规定，要先把卷子纸折叠成四个工整的格子，然后，一横行只能书写四个单词，若是一横行多写出一个单词的话，就会按照零分处理。
考试的时候，为了不犯规矩，我简直就是做到了小心翼翼啊，生怕会在一横行里多写或是少写一个单词，我可不想被罚出局，把个大鸭蛋抱回家去，那样的话，老爸老妈一定会大发雷霆的。
虽然我没有犯规矩，但是遗憾的是，考完试后，当老师在全班同学面前公布成绩的时候，我却只得了75分，我顿时伤心极了。难过的说不出话来，就像口中吞咽了一颗酸梅子似的。大有无颜面对江东父老的感觉。
下午的时候，我们的试卷发了下来，我却从中得到了重大的崭新发现，咦？我发现我一共错写了三个单词，一个单词是按照5分减掉的，三个单词老师应该给我减掉15分呀，我应该85分才对，怎么是75呢？我突然间由伤心难过变得怨声载道起来。
“哼！一定是英语老师给我判错分数了！”回到家里，我把这句话告诉了妈妈，可是妈妈看过试卷之后，令我感到意外的是，这一次她不但没有冲我发飙，反而还耐心的对我说道：“悦悦，其实分数不重要的，这不过是平常的一次小考而已，重要的是，你对知识的掌握程度是否牢固。好了，你也不必太难过了，平常一定要注意，不管有没有考试，不管老师告诉你考试还是没告诉你考试，你都要脚踏实地的好好学习。只有这样，你才能有信心也有能力去面对每一次课堂上的考试，今后也能有能力去应对人生中的每一次考试，懂吗？”
妈妈说了好多，虽然有些话我并没有理解的那么透彻，但我还是乖乖的点了点头。是啊，只有时时努力，事事努力，才能应对每一次关口，应对每一次挑战！
经过妈妈的一番话后，不开心的悦悦释然了，加油悦悦，相信自己，只要脚踏实地，将来一定能够有所作为，天生我材必有用！耶！
想到这些，不知怎么，我觉得我的英语卷子纸上的那个包括红的刺目的75分再也不那么讨厌了，相反，它却成为了我不断前进的动力……
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I went on a gathering with my friends last weekend, and it was a fantastic experience.
We arrived at the gathering site early in the afternoon, when it was still very hot. We walked through the bushes and looked for fruits and vegetables to gather. I competited with my friends to see who gathers with the most speed and quality. In the end, all of us not only gained many fresh and tasty fruits, but also learnt efficient ways to gather crops.
Personally, this was a very meaningful experience and I had a lot of fun. I had a great time with my friends.
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又是个星期天，我们要上泡泡英语课喽！今天和往常很不一样，因为第一节课我们要做sandwich！我不骗你，那可是真的！上一节课，Tina老师让我们准备了许多做三明治的材料：面包片、生菜、果酱、火腿等等。
你们知道我把这些好吃的放到哪儿了吗？告诉你们吧，我把它们放到我的食品篮里！我的`食品篮可漂亮了！因为我给它垫了一个粉色的丝巾，丝巾是妈妈送给我的礼物哟！
我高高兴兴地拎着篮子出了家门，来到了泡泡英语课教室，我看到我们班里的同学都带了很多好吃的。除了面包片，同学们带的酱五花八门，有的带的是芝麻酱，有的带的是草莓酱，还有的带的是沙拉酱，Tina老师带的是酸奶，因为她和瑞达老师都想减肥！我觉得Tina很好玩儿，她一点儿也不胖，减什么肥呀?
看到这么多好吃的，同学们都忍不住了，接二连三地问什么时候开始做呀？因为有些同学知道要做sandwich，都没有吃早饭呢，早就饿坏了！Tina哈哈大笑！终于，可以上课啦，同学们一片欢呼，像老虎一样！
开始“工作”啦！我先把一个面包片放在盘子上，然后，把切好的火腿片放在面包上，接着，再放一片生菜，抹上一勺果酱，这是第一层；我又放上第二个面包片做第二层，这次，我放上了一个煎鸡蛋，又加上一片生菜；最后，把第三张面包片放上，这下就可以开吃啦！妈妈说我做的是一个“巨无霸”！其他同学做的也像“巨无霸”，太好玩儿了！
大家都做好了，你尝尝我的，我尝尝你的，Tina说这叫“分享”（share)，我们都觉得很有趣，很快乐。这是一堂“好吃”的课，妈妈说这就叫“DIY”（do it your-self),我非常喜欢“DIY”！
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杰出人物
理论论据：
1.路漫漫其修远兮，吾将上下而求索。——屈原
2.安能摧眉折腰事权贵，使我不得开心颜。——李白
3.先天下之忧而忧，后天下之乐而乐。——范仲淹
4.文天祥：人生自古谁无死，留取丹心照汗青
5.苟利国家生死以，岂因祸福避趋之。——林则徐
6.我自横刀向天笑，去留肝胆两昆仑。——谭嗣同
7.寄意寒星荃不察，我以我血荐轩辕。——鲁迅
8.没有伟大的人物出现的民族，是世界上最可怜的生物之群;有了伟大的人物，而不知拥护，爱戴，崇仰的国家，是没有希望的奴隶之邦。——郁达夫
9.给我一个支点，我可以撬动整个地球。——阿基米德
事实论据：
【课文论据】
有人说巴赫伟大，称巴赫为“音乐之父”，说在巴赫以后出现的伟大音乐家中，几乎没有一个没受过他的滋养。贝多芬、舒曼、里姆斯基—科萨科夫、雷格尔、勋伯格、肖斯塔科维奇……无数后代音乐家甚至专门创作出有关巴赫的主题音乐。音乐家们用音乐语言才有的特殊方式(按照音乐乐理体系，巴赫的德文拼音BACH在乐谱中对应的B是7，A是6，C是1，H是7，将这四个音符连缀起来就是巴赫名字的音乐专称)，用他们心心相通的语汇，以他们钟情的乐器的鸣奏，向巴赫呼唤，表示着对巴赫的敬意。
伟大不见得都是巍巍乎、昂昂乎，如庙堂之器哉。伟大可以是高山，是江河，但伟大也可以是溪水。巴赫就是这样清澈的小溪水，当世事沧桑，春秋代序，高山夷为平地，江河顿失滔滔，大河更改河道，小溪却一如既往，依然涓涓在流，清清在流，静静在流。
——肖复兴《小溪巴赫》
【中国古代论据】
项羽，著名军事家，中^v^事思想“勇战”派代表人物。中国历史上的最强武将。是力能扛鼎气压万夫的一代英雄豪杰。号西楚霸王。大泽乡起义不久，项羽在江东斩郡守后崛起，举兵反秦。率军入关中，以五诸侯灭暴秦，威震四海，分裂天下，册封十八诸侯，大政皆由羽出，号为“霸王”，权同皇帝。位虽不终，近古以来未尝有也。他的出现，为中国的历史掀起了一场风云，写下了一段不朽的神话。在西方人眼中，项羽是唯一可以和迦太基名将汉尼拔比肩的中国古代将领，被誉为：东方的汉尼拔。
【中国现代论据】
宋蔼龄、^v^、^v^是中国著名的“宋氏三姐妹”，是20世纪中国最显耀的姐妹组合。^v^成为国母，爱国爱民，万民景仰;^v^嫁给^v^，权势显赫，呼风唤雨;宋蔼龄联姻孔祥熙，善于积财，富甲天下。她们对20世纪的中国拥有不可思议的影响力，在一定程度上影响了中国的历史进程，也因而成为世界关注的焦点。
【国外论据】
玛丽·居里(Marie Curie)，(—)出生于波兰，因当时波兰被占领，转入法国国籍。是法国的物理学家、化学家。世界著名科学家，研究放射性现象，发现镭和钋两种天然放射性元素，被人称为“镭的母亲”，一生两度获诺贝尔奖(第一次获得诺贝尔物理学奖，第二次获得诺贝尔化学奖)。在研究镭的过程中，她和她的丈夫用了3年零9个月的时间才从成吨的矿渣中提炼出了镭。作为杰出科学家，居里夫人有一般科学家所没有的社会影响。尤其因为是成功女性的先驱，她的典范激励了很多人。
用材建议：
古今中外的杰出人物我们可以举出很多很多，他们在各自的领域创出了不朽的业绩，也对历史的发展起着推动作用，作出杰出贡献，有着不可替代的地位，同时他们的人格也光照千秋，永远成为人们的榜样。
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Dear Lesile：
How are you? I have learnt your progress in your Chinese with my help and your hard work. I am writing to tell the plan that what should you do in advance.
First, let\'s make it at eight o\'clock in school library. We can consulted a number of books about the subject there. Second, the next theme is about Chinese culture especially the Tang poems that are full of history and act. I believe you will be attractive once you put your heart. Third I need you to perpare some work. The Tang poems are based on the Tang dynasty so you should to look through the history and great happening.
As the saying goes no pains, no gains. Chinese is so beautiful and difficult that you need be involved sincerely. I am looking forward to starting our study.
Yours，
Li Hua
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这几天我非常难过，因为本来我们是要去广州旅游的，就是因为武汉爆发的这个新型冠状病毒，害的我们不能去玩了。
I\'m very sad these days, because we were going to travel to Guangzhou. Because of the outbreak of this new coronavirus in Wuhan, we can\'t play anymore.
昨天晚上妈妈给我讲了这个新型冠状病毒的绘本，从里面我知道了这个病毒本来是长在野生动物身上的，但是因为有些人吃野生动物，捕杀野生动物，使这个新型冠状病毒跑到我们人类身上安家落户了。虽然这个病毒很危险，但是人们还是有办法对付它的，尤其是那些医生们很努力地在治疗被感染的病人们，有的病人已经康复出院了。我和外公、外婆、爸爸、妈妈、弟弟都待在家里，不敢出门，如果有人要出去买菜，我一定会提醒他：“别忘了带上口罩!”
Last night, my mother told me about the picture book of the new coronavirus. I learned from it that the virus was originally grown on wild animals, but because some people eat wild animals and kill wild animals, the new coronavirus ran to our human beings and settled down. Although the virus is very dangerous, there are still ways to deal with it, especially those doctors who are working hard to treat the infected patients, some of whom have recovered and left the hospital. I stay at home with my grandfather, grandmother, father, mother and brother. I dare not go out. If someone wants to go out to buy food, I will remind him: ^v^don\'t forget to put on the mask!^v^
病毒给人类带来了很大的灾难，我想对大家说：“加油!我们有办法对付这个病毒，我们一定会胜利的!”
The virus has brought great disaster to human beings. I want to say to you, ^v^come on! We have a way to deal with this virus, we will win! ^v^
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Not only do our parents give us life, but they also give us endless love and support, always sharing our happiness and sorrow.
I’m very grateful to my give me so much love and spare no efforts to support still remember once I was seriously ill,they were so worried and almost kept me company the whole night. Now I’m in Senior for me, my parents can understand my stressful condition and often communicate with me with encouraging give me enough personal space,which I appreciate so I should do now is to study hard.
When I grow up,I will try my best to make my parents live a happy life.
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Here is a picture, interesting but with profound implication. As is vividly depicted in the photo, two men are running away from the computer screen, which successfully captures our the same time she is wondering why finding a promising job is so difficult in modern society.  
This phenomenon can easily be found anywhere in our daily life, especially on campus. On the one hand, many job-seekers are reluctant to take jobs that they consider to be humble and trivial, because they have great ambitions and they only want to ride on the peak of success. On the other hand, wanting to gain more but pay less, both the jobless and graduating students aspire to seek a job that is well-paid, relaxed and comfortable.
Therefore, it is high time that we took effective measures to improve the current situation. For one thing, an education campaign should be launched to popularize the idea that ^v^the longest journey starts with a single step^v^ and to cultivate a down-to-earth attitude toward life. For another, the tendency of being lazy must be eradicated from the mind of the young. Only in this way can people realize their value of life better and can unemployment rate be reduced and thus can social harmony be achieved.  
高考英语役情作文范文20
As is shown in the picture above, two men react in completely opposite ways when faced with the same event: A bottle fell off on the ground, and the wine inside spilt out. One is smiling, feeling glad that he still has the rest half of the wine while the other is sighing in great desperation saying that “everything screwed up!” The cartoon tells us that being optimistic and being pessimistic are two different attitudes towards life. Faced with a challenge, a pessimistic person may feel gloomy and distressed. He considers himself powerless, and complains about it all day long, refusing even to have a try before giving it up in the end. An optimistic person, however, may adopt an entirely different approach. He may not regard the challenge as something that bad; instead, he takes it as an excellent opportunity to display his abilities and talent. As an old saying goes, “The way you perceive the world will determine your way to cope with it.” In my point of view, though it is natural that we encounter challenges of one kind or another in our life, we should be optimistic whenever we are confronted with challenges. If we are pessimistic, we are destined to fail, ending up accomplishing nothing. But if we approach the challenges in an optimistic way, we may go from victory to victory.
正如图中所示，两人的反应完全相反的方式面对同一个事件：一个瓶子掉在了地上，而里面的酒洒了出来。一个微笑，感觉很高兴，他还有剩下的酒一半，另杰出的绝望的\'叹息说：“一切都搞砸了！这幅漫画告诉我们，乐观和悲观是对生活的不同态度。面对挑战，悲观的人可能会感到沮丧和苦恼。他认为自己是无能为力的，并且整天抱怨，甚至拒绝在最后一次尝试之前就放弃了。然而，一个乐观的人可能会采取完全不同的方法。他可能不认为这是一个坏的东西，相反，他把它作为一个极好的机会来展示自己的能力和才华。正如那句老话，“路上你感知世界将确定您的方式来应付它。”在我看来，这是很自然的，我们遇到的挑战一种或另一种，在我们的生活，我们应该乐观时，我们所面临的挑战。如果我们是悲观的，我们注定要失败，最终一事无成。但是，如果我们以乐观的方式接近挑战，我们可以从胜利走向胜利。
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Should students make friends on line? Some people say yes. The internet helps make many friends. Chatting on line, students can more freely express their feelings and opinions, and even get help with their foreign language studies.
Others, however, think students should not. They say making friends on line is a waste of time, which should be spent more meaningfully on study. Besides, some students get cheated on line.
It is my opinion that students should place their study, health and safety before other things. As for friendship, we can readily find it in our classmates and other people around us.
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背影有大有小，有悲伤也有不舍的。最让我感动的是20_年白衣天使们逆行的背影。
There are big and small back, there are sad and reluctant. What moved me most is the back of the angels in white in 20_.
新的一年来了……以往的春节都是热热闹闹的，大街小巷都挤满了人，超市、菜场更是人山人海，每个角落都能听到人们的笑声。
The new year is coming In the past, the Spring Festival was full of bustle, streets and alleys were full of people, supermarkets and vegetable farms were even more crowded, people could hear people\'s laughter in every corner.
可今年的年却没有了年的样子，新型冠状病毒来到我们的身边，破坏了热闹非凡的春节和无忧无虑的假期。
Novel coronavirus came to our side light of heart from care and the carefree holiday.
新型冠状病毒长得像一个皇冠，因此得名。他就像一个高傲无知的国王，把人们都锁在家里，不能出去。
The novel coronavirus is named after a crown. He was like a proud and ignorant king who locked people in his home and could not go out.
疾风知劲草，大浪现英雄。钟南山爷爷带领着医护队研究药品，李兰娟奶奶也为此疫情做出了极大的贡献。一方有难，八方支援。无数医护人员听到消息纷纷从四面八方赶往武汉支援。
The wind knows the grass, the waves show the hero. Grandpa Zhong Nanshan led the medical team to study drugs, and Grandma Li Lanjuan also made a great contribution to the epidemic. If one side is in trouble, support from all sides. Countless medical staff rushed to Wuhan from all directions to support when they heard the news.
每当在新闻中看到白衣天使们穿着7层厚厚的`防护服时，我都想对他们说一句:谢谢，你们辛苦了!在密不透风的防护服里，医者们大汗淋漓。他们几乎没有休息时间，因为他们还要争分夺秒从死神手里夺回病人的生命。
Whenever I see angels in white wearing 7 thick protective clothing in the news, I want to say to them: Thank you, you\'ve worked hard! In the airtight protective clothing, the doctors are sweating profusely. They have little rest time because they have to fight against the clock to take the patient\'s life back from death.
我希望这次没有硝烟的战争早日结束。白衣天使们，你们辛苦了!
I hope the war will be over as soon as possible. Angels in white, you work hard!
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【示例一】
①From the picture (graph, chart, table , pie, bar), we know that ________(图表内容总概括). ②On the one hand, the left/first picture tells us that ________(情况一，图一/表一的内容). ③On the other hand, (the right/second)picture informs us that ________( 情况二，图二/表二的内容).④It can easily be seen that ________(揭示图画/表寓意).
【示例二】
①As is vividly shown/described/depicted in the cartoon/picture, ________(图表内容总概括).②In the first picture, ________(描述图/表一内容，如果是一个表，则可左或上半部分).③As is shown in the second drawing/picture, ________(描述图/表二内容，如果是一个表，则右或下半部分).④It is safe to draw the conclusion that ________(提示寓意，或主题句，回应主题但不是主题句的重复).
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We pay attention to our diet every day In order to be a healthy person A Healthy ManWhen people see the disabled man, they will feel pity and treat them as the incapable person. It is often believed that a healthy man is physically healthy, but the fact is not true. I have read many stories about the disabled, though they look a little different in the crowd, they have strong will and everything is the same in their world. While for some ordinary people, they always complain that life is not fair and they can do nothing. Some even distort their minds and commit crimes. It is clear that mentally health is more important than physically health. We should not judge a person from his appearance. 当人们看到残疾人的时候，他们通常会为他们感到遗憾，并且把残疾人当作是没有能力的人。人们通常认为一个健康的人是指身体健康，但事实并非如此。我看过很多关于残疾人的故事，虽然他们在人群中看起来有点不太一样，但是他们有着坚强的意志，在他们的世界里，一切都是相同的。而对于一些普通人来说，他们总是抱怨生活的不公，却什么也不做。有些人甚至思想扭曲，违法犯罪。很明显，心理健康比身体健康更重要。我们不应该单从外表来判断一个人。 
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钟南山对李文亮医生的评价：
I think [that] the majority of the people think [that] he is the hero of China.
我认为大多数人认为他是中国的英雄。
So even [does] me. I am so proud of him.
我也是。我真为他骄傲。
He told people the truth at the end of December. And you know, he passed away.
他在12月底就告诉了人们真相。后来他去世了。
I think in the second day, in Wuhan and some other cities, they held a short mourning memorial and just raised the mobile phone and turn on the light and show this for a couple minutes and then go back to work.
我想在第二天，在武汉和其他一些城市，人们举办了简短的哀悼仪式，举起手机，打开灯，持续了好几分钟，然后又回去工作了。
They\'re not thinking about the death and they admire him and they supposed is a hero, including me.
他们没有想死亡这件事，他们只是佩服他，认为李医生是个英雄，包括我也是这么认为的。
This is a Chinese doctor. I suppose the majority of Chinese doctor are actually like him.
这是一位中国医生。我想大多数中国医生都和他一样。
---分割线---
如果你想加入有外国人、大学生的社群（英语角），关注公众号“竖起耳朵听”关注后即可加入，英语角里会美音、伦敦腔、印度腔的小伙伴都有
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On scientific subject, the teacher teachs us to had done a lot of tests, but most let what I like or do ^v^ earthy phone ^v^ this experiment. The ring that attend class rang, mr. Huang that teachs science walked into a classroom, say to us: ^v^We are done today earthy phone . ^v^ I or first time hear of ^v^ earthy phone ^v^ , I already too impatient to wait. The teacher grants us each group 2 one-time cups mix long term, say next: ^v^Fall in cup bottom drill a hole, extend the line next inside make a written guarantee! ^v^ then, each groups of classmates started work in succession. Our group thinks: With what thing is a hole drilled in cup bottom? With the needle, came to hand to be bothered, final decision uses toothpick, go to the lavatory namely safe. I take out toothpick, had been gotten a little while. Should extend the line into cup bottom next, this thing is especially simple, the Zhang Wenyi of our group does not expend a bit interest, had done this thing. In because do the hole too greatly,see other group classmate, increased a lot of troubles for the knot activity below, hit after several knots are trashy also, we thought of a method: It is with transparent glue inside outside affix. We are done according to this method, succeeded as expected. We use same method also had been done additionally directly, ^v^ earthy phone ^v^ success. I think: this is ^v^ earthy phone ^v^ , become with a cord electrical wiring, can you also speak like the phone? I what had done ^v^ earthy phone ^v^ look to the teacher, also told a teacher idea, the teacher says: ^v^Do not believe try with respect to oneself. ^v^ Mr. Huang told us the method: ^v^A person says, a person listens, try can you hear? ^v^ I gave Zhang Wenyi, give oneself directly, zhang Wenyi says: ^v^Cheng Xujing, was heard? ^v^ did not think of I am heard really, make me astonied. Later, I say cooler more, say more amused more, we you say, I listen, you listen, I say, really amused. ^v^Earthy phone ^v^ this experiment is really interesting, do you say?
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1、Where there is a will，there is a way、有志者事竟成。
2、Nothing is too difficult in the world if you set your mind into it、世上无难事，只怕有心人。
3、Every coin has two sides、每枚硬币都有两面；凡事皆有好坏。
4、Don‘t troubles trouble until trouble troubles you、不要自找麻烦。
5、No pains，no gains、不劳无获。
6、Night had fallen before we knew it、不知不觉夜幕就降临了。
7、I‘m looking forward to hearing from you soon、希望早日收到你的来信。
8、You are always throwing things about、Look，what a mess in your room！你总是乱扔东西。瞧，你的房间乱成什么样了！
9、Not until yesterday did I get to know that、直到昨天我才知道那件事。
10、It was not until yesterday that I got to know that、直到昨天我才知道那件事。
11、No sooner had he left home than it began to rain、他一离开家天就开始下雨了。
12、Hardly had he left home when it began to rain、他一离家天就开始下雨了。
13、It is obvious that China is getting more and more powerful、显然，中国正变得越来越强大。
14、It is reported that a terrible accident happened on Highway 22、据报道，在22号公路上发生了严重的交通事故。
15、It is said that another earthquake will hit this island、据说，这个岛还会发生地震。
16、It suddenly occurred to me that I could ask Mr、Li for help、我突然想到可以请李老师帮忙。
17、A bright idea suddenly came to my mind、我突然想到一个
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